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Sitno dnia, 28 stycznia 2022 r. 

ST.0002.VIII.38.2022 

 

Protokół Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 28 stycznia 2022 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Gminy Sitno za rok 2021 (277), 

b) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sitno oraz planów pracy stałych Komisji Rady 

Gminy Sitno na 2022 rok (278), 

c) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań ratowniczych poprzez podjęcie uchwał 

dotyczących: wydania zakazu stosowania „maseczek ochronnych” na terenie podległych miejscowości 

ponieważ stanowią poważne zagrożenie dla życia zdrowia ludzi oraz wydanie komunikatów w Mediach 

o szkodliwości maseczek (Strona Urzędu Miasta, TVP, Prasa Internet) z jednoczesnym umieszczeniem 

w widocznych miejscach plakatów (tablice ogłoszeń) z jednoczesnym powiadomieniem - Kuratoria, 

Szkoły, Szpitale, Przychodnie Lecznicze, Urzędy, Pracodawcy, Markety, Policję, Sądy, Sanepid, Urząd 

Wojewódzki itp.), wydanie zakazu stosowania Kwarantann i izolacji medycznej ponieważ są to 

działania surowo karane (pozbawianie ludzi wolności – bez wyroku sądowego) i traktowane przez 

Ustawę polski Kodeks Karny jako „zbrodnie”. Art. 118 A § 2 (Udział w masowym zamachu) Art. 189 

(Pozbawienie człowieka wolności), wydanie zakazu stosowania „szczepionek” mRNA (wszystkich 

producentów) ponieważ te szczepionki są Bronią Biologiczno-Chemiczną a zaszczepione osoby bez 

pomocy medycznej umrą w okresie najbliższych kilku lat (wg Ministerstwa Zdrowia zostało 

zaszczepionych ok. 20 000 000 Polaków) oraz Podjęcia "Działań Ratowniczych" mających na celu 

objęcia szczególną opieką medyczną wszystkich osób zaszczepionych w celu ochrony ich zdrowia                    

i życia a także wydanie specjalnych komunikatów w tej sprawie w Mediach.(279), 

d) w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Sitno dróg w ciągu drogi ekspresowej S 17 Piaski - 

Hrebenne Część 3 po wybudowaniu ich przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad                    

i zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych oraz wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                   

w sprawie przejęcia zadania zarządzania tymi drogami (280), 

e) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno (281), 

f) w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty i ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (282), 
g) w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie (283), 

h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2022(284). 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

https://sitno.bip.net.pl/?a=4852
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Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Leszek Krzysztof Kozak  

6. Violetta Iwona Wiech 

7. Radosław Kwapisz  

8. Jan Andrzej Ryszczuk 

9. Krzysztof Zwolak  

10. Tomasz Ożga 

11. Tomasz Gąsior 

12. Lech Brzozowski  

13. Grażyna Małgorzata Blaszka  

 

Radni nieobecni: 

1. Krzysztof Blaszka 

2. Kamil Pyś 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXXVIII Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Koordynator ds. oświaty Panią 

Teresę Baran, p.o. Dyrektora Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, 

Radnego Powiatu Zamojskiego Pana Janusza Brzozowskiego, przedstawicieli policji, 

pracownika obsługi Rady Pana Krzysztofa Prokopowicza oraz Sołtysów, Mieszkańców i 

Radnych. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Roksana Kotarska, Pani Violetta Wiech, Pani Grażyna Blaszka. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (2).  

Komisja została powołana. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji 

 

Na Sali obrad 13 radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy występują uwagi do protokołów. 

Brak uwag.  

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXVI/2021 z dnia                      

17 grudnia 2021 r. został dostarczony na sesję w dniu 29 grudnia 2021 r.  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad sesji z dnia 17 grudnia 2021 r.. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 2 (Pan Kamil Pyś, Pan 

Krzysztof Blaszka).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 

  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy występują uwagi do protokołu z sesji nr 

XXXVII/2021 z dnia 29 grudnia 2021 r., który został dostarczony tydzień przed sesją razem  

z projektami uchwał. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad sesji z dnia 29 grudnia 2021 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 2 (Pan Kamil Pyś, Pan 

Krzysztof Blaszka).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (3a).  

Protokół został przyjęty. 
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Ad.3b 

Zmiana porządku obrad 

Pan Przewodniczący poprosił o usunięcie z porządku obrad uchwały w sprawie 

wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Sitno dróg w ciągu drogi ekspresowej S 17 Piaski - 

Hrebenne Część 3 po wybudowaniu ich przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych                    

i Autostrad i zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie przejęcia zadania zarządzania tymi drogami i przeniesienie jej na 

następną sesję. W związku z usunięciem projektu uchwały nastąpi zmiana numeracji 

projektów uchwał. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 

– 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 2 (Pan Krzysztof 

Blaszka, Pan Kamil Pyś).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (3b).  

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Poprosił o zabranie głosu kierownika posterunku w Skierbieszowie Komendy 

Miejskiej Policji w Zamościu. 

Kierownik Policji Pan Dariusz Gwizdalski przedstawił w formie sprawozdania jak 

wygląda sytuacja dot. stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Sitno.  

W dalszej części Radni zadawali pytania. 

Pani Violetta Wiech poinformowała o potrzebie skierowania patrolu policji na drogę 

w Horyszowie Polskim (obok kościoła) w związku z zapewnieniem bezpieczeństwa 

mieszkańców. 

Pan Adam Mazurek zapytał przedstawicieli policji czy słyszeli o zajściu w sobotę? 

Osoby spoza gminy sprzedawali czujniki czadu w miejscowości Czołki informując, że są 

pracownikami Urzędu Gminy. Jeden z mieszkańców próbował ich wylegitymować, lecz nie 

udzielili odpowiedzi. Dzwoniąc pod numer 112, osoba zarządzająca nie poinformowała 

Posterunku o ty zdarzeniu. 

Kierownik Policji odpowiedział, że pracownik odpowiadający za zgłoszenia powinien 

poinformować Posterunek dodał, że patrol był w pobliżu. Należałoby podejrzanych 

wylegitymować i wiadomo byłoby z kim ma się do czynienia. Na tę chwilę, nie mamy takich 

danych. Na cale zdarzenie nie mają wpływu, nr 112 mieści się w Lublinie. Odniósł się do 

wypowiedzi Pani Violetty Wiech odpowiedział, że takie zdarzenia należałoby zgłosić do 

Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Gwarantuje, że po tej interwencji patrol policji 

pojawi się w ciągu doby. 
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 Pan Wójt zaproponował zamieścić odnośnik na stronie internetowej gminy Sitno. 

Wspomniał o innych niebezpiecznych punktach np.: w m. Karp – parking. 

 Pan Radosław Kwapisz wspomniał o innej drodze, która już kilkakrotnie była 

zgłaszana do Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa i do tej pory żadnej reakcji ze strony 

Policji nie było. 

 Kierownik Policji odpowiedział, że jeżeli było zgłoszone poprawnie to musiał zostać 

wysłany patrol. 

 Pan Wójt poprosił o nabranie dystansu do rolników w kwestii wystawiania mandatów. 

W chwili obecnej uwag nie ma, ale wiemy jakie już są stawki mandatów.  

Pan Przewodniczący podziękował przedstawicielom Policji za przedstawienie                      

i omówienie sytuacji bezpieczeństwa na terenie gminy Sitno. Podobnie jak Pan Wójt dołącza 

się do próśb odnośnie nabrania większego dystansu do karania mieszkańców mandatami. 

Pan Wójt wspomniał, że w przyszłości na byłym placu buraczanym w Sitnie 

wybudowany zostanie budynek administracyjny i tam mógłby powstać posterunek policji. 

Pan Przewodniczący dodał, że gdyby nie problemy lokalowe ten posterunek policji już 

by powstał w miejscowości Sitno. 

Następnie głos zabrał Pan Janusz Brzozowski. 

 Pan Janusz Brzozowski poinformował, że  jego osoba już dawno była na sesji Rady 

Gminy, ale nie było  to zależne od niego ale z innych przyczyn bo np.: sesja Rady Powiatu 

Zamojskiego wypadała w dzień sesji Rady Gminy Sitno, a i nadmienił, że ostatnie 

zaproszenie na sesję dotarło po sesji świątecznej. Dodał, że stempel pocztowy na kopercie 

zaproszeniowej na poczcie w Zamościu przybity został w dniu 27 grudnia 2021 r.  a sesja 

miała miejsce 29 grudnia 2021 r., listonosz nie zdążył zaproszenia dostarczyć. Otrzymał je po 

sesji. Rozmawiał z Panem Adamem Mazurkiem w tym dniu i stwierdził, że Pan Adam 

Mazurek sytuację pamięta, dodał, że w tym czasie tego zaproszenia na świąteczną sesję nie 

otrzymał.  

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że zaproszenia na sesję były rozesłane przed 

świętami.  

Pan Janusz Brzozowski poinformował, że 27 grudnia 2021 r. był przybity na kopercie 

stempel pocztowy, zaproszenie dostał następnego dnia, a w dniu kiedy była sesja zaproszenia 

jeszcze nie otrzymał. Dodał, że kiedyś Radni zawsze otrzymywali materiały na sesję na 7 dni 

przed sesją czyli odpowiednio wcześnie należało je wysłać. Nadmienił, że przyszedł                      

w sprawie petycji mieszkańców dot. Kolonii Jarosławiec, Bożego Daru dotyczącej 

chodników. W ubiegłym tyg. był zaskoczony tym tematem na Zarządzie bo o tym nie 

wiedział. Poprosił ,żeby daną procedurę o tydzień odłożyć w tym czasie zorientował się               

w temacie i wczoraj na Zarządzie o niej rozmawiał. Dodał, że decyzja Zarządu jest taka, że 

nie będą budowane chodniki tylko utwardzone pobocza po 1m nawierzchni bitumicznej 

oddzielonej pasem, taka decyzja została podjęta już wcześniej na Zarządzie Powiatu. W takiej 

formie chodniki zostaną wykonane w Jarosławcu w Kolonii i Bożym Darze tylko nie może 

obiecać, że w tym roku. Po uzgodnieniach w Zarządzie wszyscy się na to zgodzili. Po 

ogłoszonych przetargach w Powiecie zazwyczaj zostają środki i tym tematem się zajmą i to 

zrobią. Dzisiaj od Wójta usłyszał, że przetarg na drogę Łapiguz – Miączyn wyszedł bardzo 

drogo. W obecnym roku zostaną ukończone prace nad pomnikiem na rocznice Bitwy pod 
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Komarowem. Zabiega cały czas, żeby droga betonowa w kierunku Bitwy została pokryta 

asfaltem. Należy myśleć o odcinku chodnika w Kolonii Cześnikach który jeszcze nie został 

wykonany. Poprosił o informowanie jego osoby w sprawach związanych z powiatem np.: 

telefon od pracownika itp. Pierwszy raz usłyszał na Zarządzie, że coś takiego jest i trudno mu 

zająć stanowisko. 

Pan Wójt wyjaśnił, że odnośnie petycji wniosek wpłynął po ostatnim zebraniu 

sołeckim. Poprosił, żeby mieszkańcy poprzez Urząd Gminy wystąpili z pismem do powiatu. 

To jest dopiero pierwszy etap nikt nie wymaga żeby to było zrealizowane w ciągu miesiąca 

tylko prośba żeby to mieć na uwadze. Wyjaśnił jak na spotkaniu przebiegała rozmowa                 

w sprawie powyższego tematu. Zapytał czy nie lepiej byłoby zrobić chodnik poza drogą, tam 

jest szeroki pas powiatowy, podobnie zrobiłaby gmina na drodze gminnej. 

Pan Janusz Brzozowski powiedział, że na ten temat trwały już rozmowy jest zdania, że 

to będzie realizowane nawet w tym roku, może w części, tylko czekają na środki                         

i wyznaczenie terminu realizacji. Mówił o tym, że od krajówki do Remizy OSP w Kolonii jest 

szeroki pas drogowy i można tam wykonać chodnik. Należy poprosić o wykonie projektu               

i dopiero później może być to realizowane. Nie ma sprzeciwu żeby tego nie wykonać. 

Pan Leszek Kozak zapytał o połączenie chodnika pomiędzy miejscowościami Kolonia 

Sitno – Kornelówka, został złożony wniosek do Starostwa, zapytał na jakim etapie jest jego 

rozpatrzenie? Wniosek został złożony jeszcze w poprzednim roku. 

Pan Janusz Brzozowski odpowiedział, że pamięta, że tam nie ma pobocza                     

i rozgraniczenia. Nie ma tam szerokości drogi żeby wykonać to pobocze. 

Pan Wójt odpowiedział, że wspomniane pobocze by się zmieściło, po rozmowie                     

z Zarządem Dróg stwierdzili, że najlepszym rozwiązaniem będzie moment w którym to 

wykonawca będzie realizował drogę Czołki – Sitno – Horyszów Polski czy też drogę Sitno - 

Jarosławiec, sprzęt będzie na miejscu i przy okazji możliwe będzie zrealizowanie 

wspomnianego pobocza. 

Pan Janusz Brzozowski dodał, że mieszkańcy Borowiny proszą go o chodnik dodał, że 

przy budowie tej drogi jest już zapewnione, że będzie chodnik. Zapisał sobie, żeby zapytać o 

realizację tegoż pobocza/chodnika. 

Pan Krzysztof Zwolak zaznaczył, że złożone zostało pismo o rozgraniczenie 

miejscowości Bródek – Cześniki i również Pan Janusz zgłaszał drogę. Na tę chwilę żadnej 

odpowiedzi nie ma. 

Pan Janusz Brzozowski odpowiedział, że rozgraniczenie drogi będzie robione w chwili 

gdy będzie realizowana droga. Dlatego bo słupki po wytyczeniu będą ponownie przestawione. 

Nie wie dokładnie kiedy będzie realizacja prawdopodobnie na koniec kadencji. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o dokończenie odcinka drogowego w m. Staniławce, 

brakuje około 350m?zapytał o chodnik w m. Stanisławka? 

Pan Janusz Brzozowski odpowiedział, że na chodniki należy pisać wnioski, bo nie wie 

czy to on ma pisać, czy to w gminie będą sporządzane. Najlepiej jakby Rada przed nowym 

budżetem spisała potrzeby w gminie Sitno i podjęła decyzję. Uchwała Rady Gminy inaczej 

wygląda a inaczej jak dokona zgłoszenia jak przyjdzie osobiście. W Zarządzie jest 5 osób i 

każdy coś chce to jest inne przebicie a jeżeli Rada występuje jest inne – zapisał.  
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Pan Tomasz Gąsior wspomniał o zimowym utrzymaniu dróg poprosił o interwencję, 

żeby naświetlić sprawę np.: posypywania dróg w godz. rannych w jego miejscowości. Po 

rozmowach z Rejonem Dróg otrzymał informację, że nie posiadają sprzętu. 

 

 

Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXXVIII/277/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Gminy Sitno za rok 

2021 

 

Pan Przewodniczący dodał że materiały zostały dostarczone na 7 dni przed sesją. 

Podziękował Komisjom za zorganizowanie spotkań, posiedzeń, sprawozdań i planów pracy 

na rok 2022 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XXXVIII/278/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sitno oraz planów pracy stałych 

Komisji Rady Gminy Sitno na 2022 rok 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5b). 

Pan Przewodniczący nadmienił, że protokoły z posiedzeń Komisji znajdują się na BIP 

– linki wyświetlone zostały na tablicy.  
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3. Uchwała Nr XXXVIII/279/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań ratowniczych poprzez podjęcie 

uchwał dotyczących: wydania zakazu stosowania „maseczek ochronnych” na terenie 

podległych miejscowości ponieważ stanowią poważne zagrożenie dla życia zdrowia ludzi 

oraz wydanie komunikatów w Mediach o szkodliwości maseczek (Strona Urzędu Miasta, 

TVP, Prasa Internet) z jednoczesnym umieszczeniem w widocznych miejscach plakatów 

(tablice ogłoszeń) z jednoczesnym powiadomieniem - Kuratoria, Szkoły, Szpitale, 

Przychodnie Lecznicze, Urzędy, Pracodawcy, Markety, Policję, Sądy, Sanepid, Urząd 

Wojewódzki itp.), wydanie zakazu stosowania Kwarantann i izolacji medycznej ponieważ 

są to działania surowo karane (pozbawianie ludzi wolności – bez wyroku sądowego) i 

traktowane przez Ustawę polski Kodeks Karny jako „zbrodnie”. Art. 118 A § 2 (Udział w 

masowym zamachu) Art. 189 (Pozbawienie człowieka wolności), wydanie zakazu 

stosowania „szczepionek” mRNA (wszystkich producentów) ponieważ te szczepionki są 

Bronią Biologiczno-Chemiczną a zaszczepione osoby bez pomocy medycznej umrą w 

okresie najbliższych kilku lat (wg Ministerstwa Zdrowia zostało zaszczepionych ok. 20 

000 000 Polaków) oraz Podjęcia "Działań Ratowniczych" mających na celu objęcia 

szczególną opieką medyczną wszystkich osób zaszczepionych w celu ochrony ich zdrowia i 

życia a także wydanie specjalnych komunikatów w tej sprawie w Mediach. 

 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji o omówienie tematu. 

Pani Grażyna Blaszka odczytała odpowiedz na petycję. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała petycję za niezasadną. 

 

Pan Przewodniczący oznajmił, że Komisja Budżetowa również uznała, że petycja jest 

niezasadna. Dodał, że w § 1 wystąpiła omyłka pisarska jeżeli chodzi o datę, odczytał 

prawidłowy zapis: „ (…) uzupełnioną 22 grudnia 2021 r. (…)”. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5c). 

Petycja uznana została za niezasadną. 

 

4. Uchwała Nr XXXVIII/280/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący odczytał pismo od Wójta do Przewodniczącego Rady Gminy: 

„W związku z projektem uchwały Nr XXXVIII/281/2022(zmiana na 

XXXVIII/280/2022) Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia 
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wynagrodzenia Wójta  zwracam się z prośbą o ustalenie mojego wynagrodzenia w kwocie 

minimalnej przewidzianej przepisami prawa dla  zajmowanego stanowiska, zgodnie z 

rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 1960)” .  

Pismo zostało przedstawione Radny przed sesją. Poprosił Radnych o zajęcie 

stanowiska. Przeprowadzono glosowanie nad 5 wariantami wynagrodzenia: 

80%,85%,90%,95%,100%. Radni opowiedzieli się za 90% wynagrodzeniem. W glosowaniu 

został wybrany wariant 90% wynagrodzenia co stanowi 17523,00 zł. Obowiązujące obecnie 

wynagrodzenie zasadnicze Wójta Gminy Sitno ustalone w 2018 r. nie odpowiada 

określonemu w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 

wynagrodzenia pracowników samorządowych (Dz. U. z 2021 r., poz. 1960). W związku 

powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. Na podjęcie uchwały było 3 miesiące. 

Pan Wójt oznajmił, że chciałby podtrzymać stanowisko wyrażone we wniosku. 

Docenia wolę Rady ale pieniądze to nie wszystko i jeżeli zgadzamy się kandydować to nie ze 

względu na uposażenie. Chociaż w tej kwestii to Wójtowie nie mają nic do powiedzenia 

ponieważ zostało to odgórnie narzucone. 

Pan Leszek Kozak dodał, że Rada podjęła stanowisko i uważa, żeby w ustaleniach już 

się nie cofać. 

Pan Przewodniczący rozpisał kwoty w następujący sposób:  

„ (…) §1 

1. Ustala się wynagrodzenie Wójta Gminy Sitno Krzysztofa Senia w następującej 

wysokości: 

1) wynagrodzenie zasadnicze – 9225,00 zł, 

2) dodatek funkcyjny – 2835,00 zł, 

3) dodatek specjalny – 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

4) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% miesięcznego wynagrodzenia 

zasadniczego. (…)”. 

Pan Tomasz Gąsior jest zdania, że skoro Rada Ministrów orzekła ile Wójtowie mają 

zarabiać to to całe głosowanie jest bezsensowne. Jeżeli nie zagłosuje Rada Gminy to 

stanowisko będzie musiał zająć Wojewoda.  

Pan Przewodniczący nie chciałby, żeby Wojewoda podejmował decyzję za Radę 

Gminy. Zgodnie z ustawą to Rada powinna podjąć decyzję.  

Pan Tomasz Gąsior odpowiedział, że  wszystko się zgadza ale to Rada Ministrów 

wydała Rozporządzenie. 

Pan przewodniczący oznajmił, że jeżeli Radni nie podejmą decyzji to wtedy będzie 

rozpatrywał to Wojewoda ale jest zdania, że to Radni muszą podjąć decyzję. Odczytał 

powyższą propozycję. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1 przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5d). 

 

W kuluarach trwały też rozmowy na temat podwyżek dla Radnych. Taka ustawa 

została również wprowadzona. Rada jednogłośnie pozostaje przy stawkach obecnie 

obowiązujących od 1 grudnia 2010 r. czyli 12 lat Radni mają dietę na tym samym poziomie. 

 

5. Uchwała Nr XXXVIII/281/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty i ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w projekcie uchwały zostały zaproponowane 

stawki, Komisja Budżetowa zaproponowała zmniejszyć stawki o 0,50 zł: 

„(…)§ 1 

1. Ustala się, że opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi, odbieranymi od 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, pobierana przez Gminę 

Sitno, będzie obliczana w oparciu liczbę mieszkańców zamieszkująca daną nieruchomość. 

2. Ustala się zróżnicowane stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

jeżeli właściciel nieruchomości zbiera odpady komunalne w sposób selektywny                      

w zależności od liczby osób zamieszkujących nieruchomość w wysokości: 
 

Ilość osób Miesięczna 
zamieszkująca nieruchomość stawka opłaty od osoby 

od 1 do 6 17,00 zł  
od 7 osoby i kolejnej 15,00 zł  

 
3. Ustala się zróżnicowane stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania 

odpadów komunalnych w sposób selektywny w zależności od liczby osób 

zamieszkujących nieruchomość w wysokości: 
 

Ilość osób Miesięczna 
zamieszkująca nieruchomość stawka opłaty od osoby 

od 1 do 6 34 zł 
od 7 osoby i kolejnej 30 zł 

 

(…)” 

Pan Tomasz Gąsior zapytał czy do przetargu przystąpiła tylko jedna firma? 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że tak. Przetarg był dwukrotnie ogłaszany. 

Pan Wójt odpowiedział, że w ostatnim przetargu wpłynęła oferta pomniejszona o 50 

tys zł niż poprzednia. Wyjaśnił, że nie chcą brać udziału w przetargach bo są to za małe 
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kwoty. Wspomniał, że są gminy w których mieszkańcy płacą za odpady komunalne 20 zł. W 

gminie Sitno po uwzględnieniu kompostownika będzie to 14 zł. 

Pani Roksana Kotarska zapytała na jak długo została podpisana umowa? 

 Pan Wójt odpowiedział, że na rok. 

 Pani Roksana Kotarska dodała, że w takim razie możemy spodziewać się podwyżki. 

Pan Wójt stwierdził, że tak może się stać. Nikt nie jest w stanie tego przewidzieć ze 

względu na obecną inflację. 

Pan Leszek Kozak zapytał o odbiór opon rolniczych? 

Pan Wójt odpowiedział, że wszystko zależy od Rady Gminy czy są w stanie 

podwyższyć stawki za odbiór odpadów komunalnych, chyba że będą jakieś wolne środki w 

tym paragrafie no to wtedy możemy zaplanować i przyjąć jakąś część tych opon rolniczych. 

Stawka obecnie za wywóz opon za 1t waha się w granicach od 600 zł do 800 zł. Za utylizację 

jednej opony rolniczej gmina płaci 200 zł. 

Pan Leszek Kozak dodał, że mieszkańców nie obchodzi ile płaci się za utylizację. 

Pan Wójt odpowiedział, że to nie jest odpad z gospodarstwa domowego podobnie jest 

ze zużytym olejem silnikowym. 

Pan Przewodniczący powtórzył stawki. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1 przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5e). 

 Pan Adam Mazurek zapytał o podpisywanie umów z gospodarstwami 

niezamieszkałymi? 

Pan Wójt  odpowiedział, że od tego roku właściciele gospodarstw niezamieszkałych 

będą sami podpisywać umowę z firmą odbierającą odpady komunalne. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał czy dużo jest takich działalności? 

Pan Wójt wymienił. Omówił temat gospodarstw niezamieszkałych. Dodał, że 

poszczególny mieszkaniec płacił kilkukrotnie więcej niż np. sklep czy gospodarstwo z inną 

działalnością a spowodowane jest to stawkami które narzucała ustawa. 

 

6. Uchwała Nr XXXVIII/282/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie 

 Pan Przewodniczący podkreślił, że Komisja Budżetowa w danym projekcie uchwały 

zaproponowała następujące stawki: 

„(…)§ 1 
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1. Ustala się opłatę za pobyt dziecka o 10 godzin dziennie w Żłobku w wysokości 500 zł 

oraz za pobyt każdego kolejnego dziecka z tej samej rodziny w wysokości 440 zł 

miesięcznie.  

2. Ustala się opłatę za jeden dzień pobytu dziecka w Żłobku w wysokości 25 zł oraz  

w wysokości 22 zł dla każdego kolejnego dziecka z tej samej rodziny. 

3. Ustala się maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie dziecka objętego opieką  

w Żłobku w formie dziennej stawki żywieniowej w wysokości 14 zł. 

 

§ 2 

Ustala się dodatkowa opłatę za wydłużony pobyt dziecka w Żłobku (powyżej 10 godz. 

dziennie) w wysokości 25 zł za każdą rozpoczętą godzinę opieki. 

(…)” 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5f). 

Pan Radosław Kwapisz zapytał czy jest zainteresowanie rodziców pozostawieniem 

dziecka w żłobku w Sitnie? 

Pan Wójt odpowiedział, że zainteresowanie jest ale należy zaktualizować ankiety 

wtedy będzie wiadome  ile nadal  jest chętnych rodziców pozostawieniem dziecka w żłobku. 

Pani Teresa Baran omówiła szczegóły dotyczące przebywania dzieci w żłobku. 

 

7. Uchwała Nr XXXVIII/283/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2022 

 

Pan Przewodniczący razem z Panem Wójtem omówili temat uchwały. 

Pan Radosław Kwapisz oznajmił że jeżeli ogłosi się przetarg na instalacje 

fotowoltaiczną to należy w pół roku tą inwestycje wykonać. 

Pan Wójt wyjaśnił, że powyższe chodzi o procedurę przetargową. 

Pan Radosław Kwapisz zaznaczył że w innej gminie mają problem z realizacją, 

ponieważ firma która wygrała przetarg nie posiada części do montażu instalacji 

fotowoltaicznych, co więcej mieszkańcy pewną kwotę już wpłacili. 

Pan Wójt tłumaczył na poprzednich sesjach żeby nie liczyć na to, że instalacje zostaną 

wykonane na starych zasadach. Dodał, że jest projekt ustawy żeby przesunąć wejście               

w życie tą ustawę. Na tę chwilę nie wiemy jak to będzie procedowane. Dodał, że czym będzie 

wydłużony okres realizacji to oferta będzie niższa. 

https://sitno.bip.net.pl/?a=4852
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Pani Roksana Kotarska zapytała o moc instalacji 2-2,5 KW? jest zdania, że ta moc jest 

za mała. 

Pan Wójt poinformował, że przedstawiał ostatnio że instalacje podzielone zostały na 3 

grupy 2 KW, 2,5 KW i 3 KW.  

Pan Jan Ryszczuk zapytał czy na listę można się jeszcze dopisać.  

Pan Wójt oznajmił, że powinny być brane pod uwagę wnioski tylko z 2019 r. z uwagi 

na to, że dużo osób zamontowało już fotowoltaikę na własną rękę. Nabór na wolne miejsca 

się zakończył. Jest zdania, że mieszkaniec ma prawo zawsze złożyć wniosek. Wniosek 

wpisany jest na listę rezerwową i ew. jeżeli ktoś zrezygnuje to wtedy można go dopisać. 

Pan Adam Mazurek zapytał o dopisanie się do listy rezerwowej mieszkańca, w skrócie 

omówił temat. Dodał, że mieszkaniec zakupił gospodarstwo które było zapisane na listę, teraz 

chciałby się dopisać, bo nie wiedział o realizacji projektu. Dodał, że wnioski składane były w 

2016 r. 

Pan Wójt odpowiedział, że projekt dotyczy wniosków z 2019 r. a nie 2016 r. Należało 

by tą sprawę rozpatrzeć. Dodał, że z instalacji gminnych zrezygnowali z fotowoltaiki z 

hydroforni w Sitnie, w Stanisławce i Jarosławcu, powyższe będzie realizowane z innego 

źródła finansowania. W miejsce obecnych wpisane zostały świetlice remizy strażackie w 

Stanisławce, Kolonii Sitno w Czołkach w Horyszowie Polskim – magiel. W tych miejscach 

chcą zainstalować instalacje 3-4 KW. Powyższe może spowodować mniejsze rachunki za 

prąd. Poprosił o sprawdzanie zużycia prądu gazu w ww. remizach świetlicach w celu redukcji 

rachunków za ogrzewanie. Przypomina o projekcie uchwały dot. udostępnienia świetlic. 

Pan Tomasz Ożga zapytał o modernizację instalacji fotowoltaicznych. Zapytał kiedy 

będzie możliwość modernizowania instalacji, czy w chwili montażu czy po upływie 5 lat jak 

zostanie przekazana na mieszkańca. 

Pan Wójt oznajmił, że będzie to  uregulowane prawnie umowa pomiędzy Urzędem 

Gminy a mieszkańcem. Nie sądzi żeby taki zapis był ponieważ amortyzacja jest dłuższa. 

Instalacje mogą być nawet po 10 latach przekazane. W umowie może być zawarty zapis, że 

instalacja danej mocy stanowi własność gminy. Gmina nie będzie wnikać w to co 

mieszkaniec zrobi ponadto. Ważne żeby zapisy umowy były przestrzegane. W Bożym Darze 

również będzie zainstalowana fotowoltaika. Chciałby żeby w budynku była temp. na plusie w 

celu osuszenia ścian.  

Pan Przewodniczący podkreślił, że projekt uchwały został pozytywnie zaakceptowany 

przez Komisję Budżetową. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0 przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pan Krzysztof Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (5g). 
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Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych otrzymał za późno dokumenty 

sesyjne, albo czy ktoś ma jakieś uwagi dotyczące dostarczania dokumentów na sesję? 

Pan Radosław Kwapisz zapytał o tabletach które mają być zakupione na potrzeby 

Rady? 

Pan Przewodniczący w przyszłości będzie to realizowane. Zapytał ponownie czy ktoś 

ma zastrzeżenia co do dostarczania dokumentów, czy ktoś za późno otrzymuje zaproszenia na 

sesję? Poprosił o takie informacje, uważa że ww. dokumenty są dostarczane terminowo czyli 

na minimum 5 dni przed sesją. 

Radni nie mają uwag co do dostarczania dokumentów na sesję. 

Pan Przewodniczący zarządził przerwę. Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt. 

obrad. 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym  

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

1. 30 grudnia 2021 r. odbyło się spotkanie odnośnie umowy dzierżawy z Ośrodkiem 

Zdrowia w Sitnie, ustalono kwotę czynszu 2.800,00 zł brutto (ew. naprawy po stronie 

wydzierżawiających),  

2. 30 grudnia 2021 r. w Centrum Kultury odbyło się także spotkanie z kapelmistrzem, 

byłymi i  obecnymi członkami Młodzieżowej Orkiestry Dętej, tematem spotkania było 

ustalenie zasad funkcjonowania Orkiestry, 

3. 5 stycznia br. odbyło się zebranie Zarządu OSP na którym ustalono harmonogram zebrań 

w poszczególnych jednostkach, poruszane były także tematy nadchodzących jubileuszy              

i inne sprawy bieżące, 

4. 11 stycznia br. zakupiono autobus Mercedes, rok produkcji 1998 r.  za kwotę 36.900,00 

zł,  

5. 11 stycznia br. ogłoszono konkurs na dyrektora Gminnego Żłobka w Sitnie, do 25 

stycznia można było składać dokumenty, konkurs został nierozstrzygnięty, ze względu na 

brak ofert, 

6. 19 stycznia br. odbyło się zebranie z dyrektorami szkół, poruszane były bieżące sprawy 

oświaty, 

7. 20 stycznia br. odbyło się spotkanie z mieszkańcami Karpia, odnośnie działek i ich 

zagospodarowania przestrzennego, 

8. 21 stycznia br. odbyło się spotkanie z przedstawicielami GDDKiA w sprawie dalszej 

przebudowy drogi krajowej DK 74 na odcinku Jarosławiec – LHS – Karp,   

9. 24 stycznia br. odbyło się spotkanie w sprawie przebudowy drogi powiatowej 3240L 

Rozdoły - Żuków (Całkowita długość  ponad 7 km, na terenie gminy Sitno 1,2 km, 

szerokość 5.5 m pobocza szerokość 1 m powierzchniowo utrwalone, zjazdy indywidualne 

4m z kruszywa, zjazdy na drogi gminne gruntowe 5 m. Przygotowanie dokumentacji 2022 

r. realizacja prawdopodobnie 2023 r.). Zaproponował, żeby wystąpić z wnioskiem do 

Starosty o zrealizowanie 300 m drogi w Stanisławce w 2023 r.  
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10. Budowa drogi powiatowej Łapiguz – Miączyn 16 km. Planowano 17 800 000 zł. 

Najniższa oferta opiewała na kwotę 28 434 000 zł. Powiat musi podjąć decyzję. Po stronie 

gminy 3 500 000 zł. Liczy na to, że Powiat będzie ogłaszał nowy przetarg. 

11. Wnioski do Polskiego Łady – kolejne 5 wniosków. (zakup autobusów elektrycznych z 

punktem ładowania, budowa budynku administracyjnego i PSZOK na działce w Sitnie, 

złożenie wniosku na złożenie budynku świetlicy wiejskiej w Kornelówce, budowa 

oświetlenia ulicznego Jarosławiec, budowa drogi Horyszów Polski – Janówka). Zapytał 

Radnych czy gmina ma złożyć ww. wnioski? 

12. Trwają prace związane z przejezdnością dróg w miejscowości Kolonia - Kornelówka                

i innych. 

13. Zakupiono profile i blachę na remont wiat przystankowych. 

14. Informuje o rozpoczęciu VI naboru Zgłoszeń lokalizacji (wniosków) na usuwanie 

wyrobów zawierających azbest od osób fizycznych, nabór od 31.01 do 08.02.2022 r.                      

w ramach realizacji projekt pn.: „System gospodarowania odpadami azbestowymi na 

terenie województwa lubelskiego“. trwa od 31 stycznia 2022 r. do 8 lutego 2022 r. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie propozycji, które chce złożyć Wójt do 

Polskiego Ładu.  

Pan Wójt wspomniał o wstępnym braku możliwości realizacji przydomowych 

oczyszczalni ścieków ze względu na interpretację z Ministerstwa. Pracują nad tym żeby 

umożliwić realizację przydomowych oczyszczalni.  

Pan Wójt omówił jak ma wyglądać realizacja wniosków z Polskiego Ładu. 

Pan Adam Mazurek nawiązał do Szpitala który ma powstać w ODR i 

współfinansowania z Marszałkiem gminnej oczyszczalni ścieków. 

Pan Wójt odpowiedział, że na tę chwilę liczy się czas realizacji wniosków z Polskiego 

Ładu a on nie może przekroczyć pół roku. Szpital zaś może powstać w późniejszym okresie. 

Rada Gminy będzie musiała pochylić się na następnej sesji nad zmianą planu.  

 

Rada Gminy wyraża zgodę na złożenie 5 wniosków z programu Polski Ład: 1. Zakup 

autobusów elektrycznych wraz ze stacją ładowania - 2 szt. 2. Budowa budynku 

administracyjnego i PSZOK na byłym placu buraczanym w miejscowości Sitno. 3. Budowa 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Kornelówka ew. budowa wodociągu w miejscowości 

Cześniki. 4. Budowa drogi Janówka – Horyszów Polski. 5.Budowa oświetlenia ulicznego w 

miejscowości Jarosławiec Reforma - Zakład Rolny Stara Wieś. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

wniosek. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem wniosku – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0 przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –2(Pan Krzysztof 

Blaszka, Pan Kamil Pyś). 

Wniosek został przyjęty. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do Protokołu Nr XXXVIII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 stycznia 2022 r. (6a). 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 
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Ad.7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o grzejniki z Czołek, lub zakup nowych? 

Pan Wójt nie widzi przeszkód. 

Pan Jan Ryszczuk wspomniał o montażu 1 lampy na placu zabaw. 

Pan Wójt postara się powyższe zrealizować. 

Pan Radosław Kwapisz poprosił o postawienie wiat przystankowych przy szkole oraz 

o realizację odpływu nadmiaru wody z placu przy szkole. 

Pan Wójt nadmienił, że powyższe postara się zrealizować. 

 

Pan Przewodniczący odczytał następujące pisma: 

 dotyczące uczczenia miejsca śmierci Plutonowego Armii Krajowej Tadeusza Łagody i 

powieszenia na remizie w Horyszowie Polskim tablicy upamiętniającej to wydarzenie. 

Prezes OSP w Horyszowie Polskim wyraził zgodę. 

 przekazanie Radnym harmonogramu sesji Radnych na rok 2022. Następna sesja 

planowana jest 18 marca 2022 r. o godz. 12.00, 

 poprosił o składanie rocznych oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia 2022 r. 

(przekazane w 2 egz. Radnym na sesji) 

 informacja w sprawie połączenia Muzeum w Cześnikach CK z Biblioteką w Sitnie. 

Pan Wójt oznajmił, że będą próbować nadal go połączyć. 

 opinia RIO – pozytywie opiniuje możliwość sfinansowania deficytu budżetowego na 

rok 2022, pozytywnie zaopiniowana kwota długu. 

Pan Jan Ryszczuk poprosił o pochylenie się nad wiatą dla samochodu strażackiego. 

Pan Wójt oznajmił, że druhowie OSP nie zgodzili się na zabranie samochodu do 

Muzeum w Cześnikach.  

Pan Przewodniczący poprosił o podjęcie decyzji w sprawie samochodu na Zarządzie 

Gminnym OSP w Sitnie. 

Ad.8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXXVIII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


